

Volunteer of the Month—January

一月份最傑出義工

Kai has been an active volunteer with CCPC for over a year. She is currently studying at BCIT pursuing her degree in Forensic Science. Her motive to be a CCPC volunteer is simple: get involved into the community. "The best way to know your community is to get yourself into it". She has also met many dedicated volunteers at CCPC and everyone shares the same goal: to make Chinatown a better place to live!

Kai 已經在華人警訊中心當了義工超過一年了。她現在就讀BCIT，主修法醫學。她在這裡當上義工目的很簡單：參與社區。“認識你社區最好的辦法就是親身投入”。她也遇見華人警訊中心很多其他有熱心的義工，而很多人都有同一個目標：令唐人街成為更好居住的地方！



Volunteer of the Month—February

二月份最傑出義工

Brad Wong is a volunteer at the Chinese Community Policing Center and a proud member of the CCPC VPD Lion Dance Team. His interests include badminton, rock climbing, chess and experimenting with various artistic media. He recently graduated from the University of British Columbia with a degree in Psychology.

Brad 是華人警訊中心的義工和溫哥華警察獅舞隊的一分子。他的興趣包括羽毛球，攀石，西洋棋和嘗試使用各種藝術媒體。他最近在英屬哥倫比亞大學（UBC）的心理系畢業了。



Volunteer of the Month—March

三月份最傑出義工

As a front desk volunteer since 2002, Cecilia is one of our most experienced volunteers. Not only does Cecilia come into the CCPC for weekly front desk, she also volunteers for many special events, such as the Chinese New Year Parade and the Chinatown Festival. Cecilia enjoys helping people and is friendly towards everyone that she meets.

從2002年起，Cecilia以義工身份每星期幫助華人警訊服務中心擔任接待員。她也是我們華人警訊服務中心裡其中一位年資最大與經驗最多的義工。除了當接待員之外，她也有在華埠農曆新年遊行和華埠節中幫手。Cecilia喜愛幫助別人，態度也非常友善。



**Want your picture on this page?
Come volunteer for the Chinese Community Policing Centre!
想要你的照片在這頁嗎?
快來成為華人警訊服務中心的義工吧!
(604)688-5030**

To volunteer with the Chinese Community Policing Centre or to learn more, please call 604-688-5030
想成為華人警訊服務中心的義工或想知得更多，請致電 604-688-5030

